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Protokół  nr 33/22 
z posiedzenia Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 

w dniu 21 czerwca 2022 roku 
    
Na ogólną liczbę 14 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 11 zgodnie  
z załączoną listą obecności. 

Obrady otworzył  Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski, zapoznając  

się z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia i powitał zebranych, 

Następnie poprosił o uwagi i zaproponował, na prośbę Dyrektora MOSIR, 

przeniesienie   z punktu 6  do punktu 2: Informacji:  

a) o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do remontów podczas 

wakacji. – druk nr 897 

b) dotyczącej planu wydatków jakie MOSiR chciałby przeznaczyć na konieczne 

remonty i wymianę urządzeń w obiektach, którymi administruje – druk nr 898. 

Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zwrócił uwagę, że jest 

autopoprawka w punkcie 5: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2022 w działach merytorycznie podległych Komisji –  

druk nr 907,907/1,907B 

Następnie  poddał pod głosowanie przeniesienie z punktu 6  do punktu 2:  Informacji:  

a) o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do remontów podczas 

wakacji. – druk nr 897 

b) dotyczącej planu wydatków jakie MOSiR chciałby przeznaczyć na konieczne 

remonty i wymianę urządzeń w obiektach, którymi administruje – druk nr 898. 

 

Komisja w wyniku głosowania 9 głosami za przy braku głosów przeciw   

i wstrzymujących przesunęła punkt 6 do punktu 2.  

Komisja przyjęła po zmianach następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu nr 32/22 z dnia  24 maja  2022 roku. 

2. Informacja:  

a) o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do remontów podczas 

wakacji. – druk nr 897 

b) dotycząca planu wydatków jakie MOSiR chciałby przeznaczyć na konieczne 

remonty i wymianę urządzeń w obiektach, którymi administruje – druk nr 

898.  

3. Sprawozdanie za 2021 r. z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na terenie miasta  za lata 2016-2021. – druk nr 902 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

problemów Społecznych Miasta Łomża na lata 2022-2030  - druk nr 904,904A 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 

2022 w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 907,907/1,907B 

6. Informacja o funkcjonowaniu żłobków i przedszkoli z uwzględnieniem prognoz 

demograficznych – druk nr 896 
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7. Informacja dotycząca zabezpieczenia różnych form wypoczynku oraz 

dożywiania dzieci i  młodzieży z rodzin ubogich w okresie wakacji – druk nr 895 

8. Informacja o stanie przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży – 

druk nr 908 

9. Informacja o przygotowaniu klubów sportowych i stowarzyszeń turystycznych 

dotowanych przez miasto Łomża do obozów i zgrupowań wakacyjnych. – druk 

nr 908 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Ad.1 

Przyjęcie protokołu nr 32/22 z dnia  24 maja  2022 roku 

Komisja nie zgłosiła uwag i w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku głosów 
przeciw i wstrzymujących  przyjęła protokół. 

Ad.2 
Informacja:  

a) o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do remontów podczas 

wakacji. – druk nr 897 

b) dotycząca planu wydatków jakie MOSiR chciałby przeznaczyć na konieczne 

remonty i wymianę urządzeń w obiektach, którymi administruje – druk nr 898.  

Pan Lech Dobrowolski – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Funduszy 
Zewnętrznych stwierdził, że jeśli chodzi o szkoły podstawowe, to przy Szkole 
Podstawowej Nr 5 powstaje hala sportowa. Trwają prace, zaawansowanie na chwilę 
obecną jest powyżej 10 %. Bardzo delikatnie firma spóźnia się z harmonogramem,  
w tej chwili nie widać tam żadnych zagrożeń. W Szkole Podstawowej Nr 10 będą  
w wakacje wykonywane roboty. Między innymi, tam są dwie sale do ćwiczeń, które 
będą modernizowane i przekazanie placu budowy będzie 24, czyli po zakończeniu 
roku szkolonego.  Ostatnim obiektem sportowym, który jest realizowany, a właściwie 
w tej chwili wykonawca nie prowadzi robót, to jest boisko przy „Szkole Mechanicznej”  
na ulicy Przykoszarowej. Z naszej strony zostało wysłane pismo o intensyfikację prac, 
czekamy na odpowiedź firmy. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR  przedstawił w skrócie informację   
o przygotowaniu obiektów sportowych i rekreacyjnych do remontów podczas wakacji 
oraz informacje dotyczące planu wydatków jakie MOSiR chciałby przeznaczyć na 
konieczne remonty i wymianę urządzeń w obiektach, którymi administruje, zgodnie  
z drukami nr 897, 898, w załączeniu do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski otworzył dyskusję. 
 
Radna Marianna Jóskowiak zwróciła uwagę, że w remontach jest wymiana 
zdewastowanej nawierzchni na ulicy Browarnej, na tym placu zabaw i zapytała czy 
MOSiR tym administruje. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że tak. 
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Radna Marianna Jóskowiak zwróciła uwagę, że brakuje rurek, tam gdzie dzieci się 
wspinają i już jakiś czas nie ma karuzeli. Ona była tam często dewastowana, ale dzieci 
się upominają. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że nie są upoważnieni  
do pilnowania porządku w nocy i nawet w dzień nie mają takich możliwości,  
a mają mnóstwo „głosów mieszkańców”, informacji o tym, że tam dochodzi do 
wandalizmu. Spotyka się tam młodzież, dochodzi wręcz do kradzieży. Ostatnio też 
zamówili już kosz, doszło do takich dewastacji, że „jest pół kosza obłamanego”. 
Ostatnio był tam na przeglądzie, bo co tydzień objeżdżają obiekty  z kierownikiem  
i niestety tam ta powierzchnia, która była zrobiona w ramach budżetu obywatelskiego 
takim bardzo niskim kosztem, nie nadaje się. Ocenia, że trzeba by było ją jak 
najszybciej zdjąć, bo to jest nawierzchnia, która może wręcz doprowadzić do ciężkich 
urazów. Jest problem z dokupieniem tych elementów. Ten obiekt jest najbardziej 
dewastowanych obiektem w całej Łomży.  
 
Radna Marianna Jóskowiak stwierdziła, że jest najbardziej uczęszczany. Tam jest 
bardzo dużo młodzieży i dzieci. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wyjaśnienie jak jest 
możliwość zamontowania tam monitoringu. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że jest tam monitoring. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wyjaśnienie czy ten 
monitoring działa. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że to jest miejski monitoring. 
Dodał, że mają wiele zapytań, chociażby o spółdzielnię mieszkaniową na Konstytucji 
3 Maja, tam też jest monitoring, aczkolwiek oni nigdzie nie mają wglądu do tego 
monitoringu, nawet nie wszędzie wiedzą do kogo on należy. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że skoro Pani radna 
zwróciła uwagę na takie tematy, to trzeba by było sprawdzić ten monitoring, nie wie 
kto tam jest za to odpowiedzialny, pewnie Straż Miejska. Za chwilę będą wakacje i nie 
tylko na tym placu, ale też na innych placach zabaw i na boiskach szkolnych będzie 
się działo, więc trzeba to w jakiś sposób zabezpieczyć, „monitoring, monitoringiem,  
ale też pod względem bezpieczeństwa dzieci”. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że  oni zgłaszają, mieszkańcy 
zgłaszają. Dostali taką informację od Policji, że zostały tam wzmożone patrole i tak 
przynajmniej miało być.  
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zwrócił się do Prezydenta,  
aby poprosił Straż Miejską, żeby ten monitoring przejrzała, bo taka sama sytuacja była  
z ławeczką, która jest na mini bulwarach i tam się też różne rzeczy działy. Wydaje mu 
się, że trzeba by było faktycznie ten monitoring uruchomić i mieć większe baczenie, 
szczególnie w tym terenie. Poprosił Pana Dyrektora MOSiR o wyjaśnienie jaka jest 
sytuacja w innych częściach naszego miasta, jeżeli chodzi o te wszystkie nasze 
obiekty sportowe, czy są jakiś uszczerbki, które należałoby wykonać. 
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Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że  mają mnóstwo pracy,  
bo na bieżąco wykonują różnego rodzaju naprawy szczególnie na tych osiedlowych 
obiektach, które powstały z budżetu obywatelskiego, które są rozsiane po całej Łomży, 
więc „pilotują” to na bieżąco, wymieniają tam stale jakieś elementy, to wiąże się  
z kosztami i tych kosztów i pracy jest coraz więcej. Pracuje u nich o 22 osoby mniej, 
niż w momencie kiedy został dyrektorem, czyli ta redukcja zatrudnienia nastąpiła,  
a mają teraz coraz więcej pracy związanej z poszerzającą się infrastruktura sportową, 
bo wszystkie te obiekty, które powstają chociażby właśnie w ramach budżetu 
obywatelskiego w konsekwencji trafiają do nich i trzeba się nimi opiekować, i tak jak 
tutaj Pani radna zgłaszała, to mają mnóstwo takich telefonów, zgłoszeń od 
mieszkańców, gdzie muszą jechać wymieniać, naprawiać. To wszystko  
wiąże się z kosztami i też z pracą ludzi. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wyjaśnienie jak jest  
z basenem, jeżeli chodzi o Park Wodny, czy będzie przerwa technologiczna. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR wyjaśnił, że obecnie jest przerwa 
technologiczna i tutaj dokonują szeregu napraw, ponieważ tak jak wspomniał, obiekt 
się starzeje i pojawiają się coraz to kosztowniejsze naprawy. Na prośbę Pana radnego 
przygotowali taką informację, która pokazuje, że „to jest w setkach tysięcy, gdzieś to 
się zamknie w końcu na milionach, bo tu mamy po 250 tysięcy, po 200”. Nie napisał 
tego, z Panią Skarbnik rozmawia, ale myśli, że też jest taka bezwzględna konieczność 
założenia fotowoltaiki  przede wszystkim na  „Parku Wodnym”  i na pływalni, ponieważ 
przy tak drożejącej energii, ta inwestycja jest konieczna. Tutaj zgłaszają co roku to do 
budżetu. Ma nadzieję, że jakoś uda się tutaj pozyskać środki finansowe. Ostatnio 
zrobili analizę, to przy tych kosztach energii, które są,  ta inwestycja przez 5 lat by się 
zwróciła, a biorąc pod uwagę, że za rok ta nowa umowa prawdopodobnie będzie  
o 300 % wyższa, przynajmniej takie są prognozy, więc ta inwestycja w fotowoltaikę 
jest słuszna i dosyć szybko by się zwróciła. Gdyby  pojawiła się taka możliwość i środki,  
to myśli, że to też trzeba by było w pierwszym rzędzie zrobić.  
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że sytuacja finansowa 
jest, jaka jest, ale trzeba mieć na uwadze, że tak jak wspomniał Pan Dyrektor,  
te obiekty sportowe się starzeją. Stadion oddany był już kilkanaście tak temu  
i faktycznie na stadionie są te ubytki, tak jak Pan Dyrektor wspomniał, glazura, terakota 
się obrywa w niektórych  miejscach, w „Parku Wodnym” również, więc to trzeba 
sukcesywnie wprowadzać te remonty, może nie czekać aż do ostatniej chwili. 
Stwierdził, że to trzeba mieć na uwadze, bo to jest bezpieczeństwo naszych 
mieszkańców. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR zwrócił uwagę, że maszyny coraz 
częściej wymagają wymiany. Jest tych kosztów mnóstwo. Pojawia się też konieczność 
remontu elewacji w „Parku Wodnym”, bo ta elewacja wprawdzie nie jest tak bardzo 
stara, ale już niestety odpada i to też są setki tysięcy. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wyjaśnienie czy punkty  
z informacji  zawartej w druku 989,  zostały  już zrobione czy kupione, czy to jest plan. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR wyjaśnił, że część z tych rzeczy już robią, 
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ale to jest plan. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zwrócił uwagę, że jest zakup 
samochodu. 
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR wyjaśnił, że to są, te rzeczy, które będą 
wymagały inwestycji, które zamierzają wymieniać. Tutaj napisali zakup samochodu, 
ponieważ mają samochód, który służy codziennie do przewozu rożnych rzeczy,  
do kosiarek. Mają mnóstwo imprez, w ciągu dnia są niejednokrotnie na kilku 
imprezach. Ten samochód ma 12 lat, czy 13, więc też jest wyeksploatowany. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że obiekty MOSiR 
wymagają „odmłodzenia”, tym bardziej, że korzystają z nich dzieci, młodzież i dorośli.  
 
Pan Andrzej Modzelewski – Dyrektor MOSiR stwierdził, że ich obiekty cieszą się 
bardzo dużym zainteresowaniem i naprawdę korzysta z nich codziennie mnóstwo 
ludzi. Myśli, że swoją funkcję spełniają, niestety to też wiąże się z eksploatacją. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że będą nad tym 
czuwać, będą pomagać, jak mogą. Następnie poprosił Naczelnika WIR o informację 
kiedy pracownicy, którzy budują halę przy SP5 wejdą na tą małą salę gimnastyczną, 
czy to jest końcówka budowy, czy na samym początku. 
 
Pan Lech Dobrowolski – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Funduszy 
Zewnętrznych stwierdził, że ustalą to na najbliższej radzie budowy. 
 
Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że Komisje przyjęła 
informacje. 
 
Ad.3  
Sprawozdanie za 2021 r. z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
na terenie miasta  za lata 2016-2021. – druk nr 902 
 
Pani Anna Fabin – Zastępca Dyrektora MOPS przedstawiła w skrócie sprawozdanie 
za 2021 r. z realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie 
miasta  za lata 2016-2021, zgodnie z  drukiem nr 902, w załączeniu do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski otworzył dyskusję, następnie 
poprosił o wyjaśnienie czy w tej strategii wyszło wszystko, co planowali, za tamten rok, 
czy coś się nie udało. 
 
Pani Anna Fabin – Zastępca Dyrektora MOPS stwierdziła, że podsumowując całość 
strategii można powiedzieć, że 80 % wskaźników zostało osiągniętych, to co 
zamierzali, część nie do końca, ale to wynika też ze zmian jakie są w społeczeństwie, 
w strukturach pomocy społecznej. Zmieniła się struktura świadczeniobiorców pomocy 
społecznej,  bardziej zajmują się  i wspierają osoby starsze. Myśli, że wszelkie 
świadczenia rodzinne spowodowały to, że mniej osób korzysta z pomocy,  
ze świadczeń okresowych, bardziej usługi opiekuńcze. Mają asystenta osobistego 
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osoby niepełnosprawnej, opiekę wytchnieniową, realizowali w tym czasie różne 
projekty dla osób bezrobotnych, ale też i dla starszych usługi opiekuńcze, więc to też 
pewnie spowodowało, że było mniej świadczeniobiorców.   
 
Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 
 
Komisja w wyniku głosowania 11 głosami za, przy braku głosów przeciw  
i wstrzymujących się  przyjęła sprawozdanie za 2021 r. z realizacji Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie miasta  za lata 2016-2021. 
 
Ad.4 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
problemów Społecznych Miasta Łomża na lata 2022-2030  - druk nr 904,904A 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o informację czy są w tej 
strategii jakieś nowe rzeczy, o których powinni wiedzieć. 
 
Pani Anna Fabin – Zastępca Dyrektora MOPS stwierdziła, że na pewno starzenie się 
społeczeństwa i to będzie powodowało to, że też się zmieni, że bardziej usługi 
potrzebne będą dla osób starszych, ale też myślą tutaj, jest taki w tej chwili trend 
deinstytucjonalizacji pomocy społecznej, który mówi o tym, żeby osoby potrzebujące 
pomocy, szczególnie starsze, niepełnosprawne jak najdłużej pozostawały w swoim 
otoczeniu, żeby nie potrzeba było, żeby te osoby szły do domów pomocy społecznej, 
co jest bardzo dużym kosztem dla gminy, więc pracują, będą składać wniosek  
do ministerstwa o taki pilotaż tej deinstytucjonalizacji w Łomży. Mają tam parę 
pomysłów. Zwróciła uwagę, że z całej Polski może przejść tylko 20 wniosków, więc 
konkurencja jest, ale zrobią, co będzie w ich mocy. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski poprosił o wyjaśnienie czy ta nowa strategia była w jakiś 
sposób porównywana ze strategią miasta do 2030 roku, ponieważ w strategii miasta 
do 2030 roku jest taki dział dotyczący spraw społecznych i kultury i między innymi jest 
tam wpisane to, o co od dłuższego czasu próbuje zabiegać tzw. CUS, w tej z kolei 
strategii tego CUS-u nie zauważył, być może, że coś mu umknęło, jakby Pani Dyrektor 
wskazała czy faktycznie to jest zapisane i gdzie to jest zapisane, będzie wdzięczny.  
Zwrócił uwagę, że Państwo powodują się na przeprowadzone badania i stwierdził,  
że chciałby się dowiedzieć na ile te badania są reprezentatywne dla całej populacji. 
 
Pani Anna Fabin – Zastępca Dyrektora MOPS wyjaśniła, że Centrum Usług 
Społecznych na pewno jest, w celach strategicznych, bo uczestniczyła aktywnie  
w tworzeniu strategii. Projekt strategii był konsultowany, był opiniowany przez rady 
łomżyńskie. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski zwrócił uwagę, że na ostatniej zwyczajnej sesji mieliśmy 
tzw. strategię rozwoju miasta do 2030 roku i tam w ramach tego, co zrobiła ta ekipa, 
napisała tam między innymi pewne postulaty  dotyczące spraw społecznych i między 
innymi tam był też CUS i  w związku z tym pyta, na ile te i inne wnioski tutaj znalazły 
swoje miejsce w tej strategii, czy Państwo tę strategię braliście epod uwagę. 
 
Pani Anna Fabin – Zastępca Dyrektora MOPS stwierdziła, że tak, oczywiście 
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analizowali. Zwróciła uwagę, że tamtą strategię tworzył cały zespół specjalistów i to 
było finansowane, natomiast oni tę strategię tworzyli własnymi zasobami, ich własną 
pracą, często dodatkową.  
 
Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że to co powiedziała przed chwilą Pani 
Dyrektor jest pewną rekomendacją jak podchodzić do strategii w przyszłości. Zamiast 
wydawać 80 tysięcy złotych na ekipy zewnętrzne, lepiej dać premię pracownikom.  
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że to jest uwaga  
do Pana Prezydenta. 
 
Pani Anna Fabin – Zastępca Dyrektora MOPS zwróciła uwagę, że w  punkcie cele 
strategiczne, cel strategiczny pierwszy, kierunki działań 1.1.5 jest rozwój  
i doskonalenie usług  społecznych na terenie Łomży i jest między innymi utworzenie 
Centrum Usług Społecznych i jest liczba pracowników korzystających ze szkoleń. Jeśli 
chodzi o to badanie to, o ile się orientuje, to było badanie 80 osób z różnych grup. Oni 
własnymi siłami to robili i wydaje im się, że mogą to uznać dla tego dokumentu. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że zgadza się  
z Panem radnym, też jest zwolennikiem tego, żeby wszelkie strategie rozwoju miasta  
robili ludzie, którzy mieszkają w tym mieście i pracownicy, bo oni wiedzą, mieszkający 
od wielu  lat w tym mieście, jakie są problemy tego miasta i to powinni faktycznie robić.  
 
Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 
 
Komisja w wyniku głosowania 11  głosami za, przy braku głosów przeciw  
i   wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Strategii Rozwiązywania problemów Społecznych Miasta Łomża na lata 2022-2030.  
 
Ad.5 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022  
w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 907,907/1,907B 
Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła wniosek i projekt uchwały  
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 w działach merytorycznie podległych 
Komisji, zgodnie z  drukiem nr 907,907/1,907B, w załączeniu do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski otworzył dyskusję. 
 
Radny Artur Nadolny  zwrócił uwagę na zapis w dziale 750: w związku  
ze zwiększeniem dofinasowania na realizację Inicjatywy Bilateralnej  ze Związkiem 
Miast Polskich, proszę o zwiększenie wydatków bieżących o 23.746 zł  
z przeznaczeniem na refundację wydatków na organizację wizyty studyjnej 
norweskiego Partnera i poprosił o wyjaśnienie czy ta wizyta już była, czy ona dopiero 
będzie. 
 
Pani Kornelia Duda - Naczelnik Wydziału  Kultury, Sportu i Inicjatyw Społecznych 
stwierdziła, że to nie jej wydział realizuje to zadanie, ale ta wizyta już była. 
 
Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta stwierdziła, że wie, że te wizyty są rozłożone 
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w czasie, ponieważ realizujemy projekt. Norwedzy dali pieniądze i na tę wizytę, na 
koszty też dali pieniądze. To są celowe pieniądze, więc to nie można zrobić, co się 
chce, bo to są celowe, znaczone pieniądze na opłacenie, ponieważ oni dają, a my 
płacimy w ramach tego projektu za bilety lotnicze dla nich, za przejazdy, za hotele, za 
noclegi. To są koszty w 100 % finansowane z tych funduszy. 
 
Radny Artur Nadolny  zwrócił uwagę na dział 754 i wprowadzenie nowego zadania 
inwestycyjnego „Rozbudowa monitoringu miejskiego”, chodzi o 38000 zł i te środki 
będą przeniesione z zadania „Modernizacja szatni w SP10”. Poprosił o wyjaśnienie 
czy przetarg na modernizację już był. 
 
Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że to są dwa zadania. SP10  
ma dwa różne zadania, jedno jest „na opracowaniu dokumentacji”, płatność za 
dokumentację na szatnię będzie w przyszłym roku, bo umowa wykracza poza rok 
budżetowy i to w tej chwili się dzieje, ale płatność będzie w przyszłym roku, więc 
pieniądze na tym zadaniu, w tym momencie, są niepotrzebne. 
 
Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 
 
Komisja w wyniku głosowania 7  głosami za, przy braku głosów przeciw i 3 
wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian  
w budżecie miasta na rok 2022 w działach merytorycznie podległych Komisji. 
 
 Ad.6 
 
Informacja o funkcjonowaniu żłobków i przedszkoli z uwzględnieniem prognoz 
demograficznych – druk nr 896 
Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił informację  
o funkcjonowaniu żłobków i przedszkoli z uwzględnieniem prognoz demograficznych, 
zgodnie z  drukiem nr 896, w załączeniu do protokołu. 
  
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski otworzył dyskusję i poprosił  
o informację czy starczyło miejsc w przedszkolach dla naszych dzieci. 
 
Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że stworzyli 
dodatkowe miejsca w grupie przedszkolnej w Szkole Podstawowej Nr 4, Nr 7 i Nr 2.  
W związku z tym, że część rodziców po wskazaniu dodatkowych miejsc wycofała się  
z chęci udziału w opiece przedszkolnej i w „Szkole Nr 7” pozostała taka grupa 11 
osobowa, również ze „Szkoły Nr 2” część rodziców zrezygnowała, „w dniu dzisiejszym” 
zapadła decyzja, żeby tę grupę 11 osobową czterolatków i pięciolatków przenieść  
do Szkoły Podstawowej Nr 2 i nie tworzyć takiej małej grupy w Szkole Podstawowej 
Nr 7. 
 
Komisja nie zgłosiła więcej  pytań. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że Komisja informację 
przyjęła. 
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Ad.7 
Informacja dotycząca zabezpieczenia różnych form wypoczynku oraz dożywiania 
dzieci i  młodzieży z rodzin ubogich w okresie wakacji – druk nr 895 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski otworzył dyskusję. 
 
Radny Tadeusz Kowalewski  poprosił o wyjaśnienie jaka jest skala dożywiania,  
w stosunku do ubiegłego roku, czy jest mniejsza, czy większa. 
 
Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że skala jest 
podobna, natomiast też widzimy co wokół nas się dzieje i pewnie to też może wpłynąć 
w sposób bezpośredni na to, że tych osób potrzebujących na pewno będzie jeszcze 
więcej, ale dziś skala pomocy jest na podobnym poziomie, jak to miało miejsce  
w latach poprzednich. 
 
 Komisja nie zgłosiła więcej pytań.  
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że Komisja informację 
przyjęła. 
 
Ad.8 i Ad.9 
 
Informacja o stanie przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży – druk nr 
908 
Informacja o przygotowaniu klubów sportowych i stowarzyszeń turystycznych 
dotowanych przez miasto Łomża do obozów i zgrupowań wakacyjnych. – druk nr 908 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zwrócił uwagę, że te punkty są 
ze sobą powiązane i zostały zawarte w jednym druku, następnie poprosił o pytania. 
 
Komisja nie zgłosiła pytań.  
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że Komisja przyjęła 
informacje. 
 
Ad.10 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  poprosił o zgłaszanie spraw  
i wniosków, następnie poinformował, że punkt, o który chce zapytać radny Artur 
Nadolny będzie w lipcu, bo w tym miesiącu było dużo punktów. Dodał, że  „było już o 
tym tyle mówione i pisane”. Myśli, że jeśli chcą dyskutować o tym jeszcze raz, to niech 
dyskutują, takie prawo radnego. 
 
Radny Artur Nadolny stwierdził, że było dużo informacji, ale przypomni, że to jest  
w planie, więc muszą realizować plan. Dodał, że Przewodniczący obiecywał to  chyba 
po raz trzeci, więc rozumie, że do trzech razy sztuka. Poprosił, żeby członkowie Komisji 
dostali materiały, a pewnie to takie materiały będą jak: oceny merytoryczne tych 
udzielonych dotacji i klubów, które te dotacje otrzymały i jakaś chyba argumentacja też 
tam będzie, żeby przeanalizowali. To, że informacja jest, była, to wszyscy wiedzą  
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i dużo było tych dyskusji, dlatego chcieliby porozmawiać na Komisji i przeanalizować, 
bo informacja to jest jedno, a analiza to  jest inna sprawa. Podziękował, że Pan 
Przewodniczący po raz kolejny przychyla się do prośby i po raz kolejny oczekuje, że 
to będzie w lipcu, następnie zapytał czy na sesji też to będzie. 
 
 Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski  stwierdził, „że jest fanem tego, 
żeby to było”. Dodał, że będą oceniać pracę komisji konkursowej, a nie mają do tego 
prawa, mogą podyskutować, porozmawiać. Komisja konkursowa powołana przez 
Prezydenta Miasta oceniała to, przyznała dotacje i oni jako radni mogą podyskutować 
o tym, ale nie oceniać. 
 
Komisja nie zgłosiła więcej  spraw i wniosków. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

Na tym protokół zakończono. 
        Przewodniczący                                                  

   Komisji Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 
 
                  Andrzej Wojtkowski                                                          
 

Protokołowała:  

Izabela Jankiewicz       


